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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                        

ΝΟΜΟΣ ΗΛΕΙΑΣ           
ΔΗΜΟΣ ΠΥΡΓΟΥ 

ΑΥΤΟΤΕΛΕΣ ΓΡΑΦΕΙΟ 
ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ ΠΟΛΙΤΙΚΩΝ ΟΡΓΑΝΩΝ 

ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
 

    Από το πρακτικό της υπ’ αριθμ. 7ης (κατεπείγουσας) συνεδρίασης του 
Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Πύργου. 

 
Αριθμ. Αποφ.  79/2016 

 
ΠΕΡ.: Απόρριψη  της από 22-2-2016 αίτησης δώδεκα 

δημοτικών Συμβούλων για την επανεξέταση της 
σύμφωνης γνώμης για την υποβολή προτάσεων έργων 

– παρεμβάσεων του υποπρογράμματος 1 «Υποδομές 
αποκατάστασης πυρόπληκτων περιοχών» του ΕΑΠ 

«Ολοκληρωμένη παρέμβαση στις πυρόπληκτες 
περιοχές της ΠΔΕ – Ηλείας», σύμφωνα με την αριθμ. 

291272/2650/4-11-2015 ανοικτή πρόσκληση της ΠΕΔ 
 

 
    Στον Πύργο, σήμερα στις 25 του μηνός Φεβρουαρίου του έτους 2016, 

ημέρα Πέμπτη και ώρα 11.00 π.μ. το Δημοτικό Συμβούλιο Πύργου, συνήλθε 
σε κατεπείγουσα δημόσια συνεδρίαση στην αίθουσα συνεδριάσεων του Λατσειου 

Δημοτικού Μεγάρου, ύστερα από την με αριθμ. πρωτ. 5365/24-2-2016 έγγραφη 
πρόσκληση του Προέδρου του κ. Δημητρίου Μεσσαλά, (κατόπιν της υπ’ αριθμόν 

12ΔΣ/22-2-2016 αίτησης δώδεκα (12) Δημοτικών Συμβούλων) που επιδόθηκε σε κάθε 
Δημοτικό Σύμβουλο χωριστά και στο Δήμαρχο, όπως προβλέπουν οι διατάξεις 
των άρθρων 65 και 67 του Ν. 3852/10 (ΦΕΚ Α΄87/7-6-2010) και δημοσιεύθηκε 
νόμιμα. 

 
   Παρόντος και του Δημάρχου κ. Γαβριήλ Λιατσή, o Πρόεδρος κήρυξε την 

έναρξη της συνεδρίασης, αφού προηγουμένως διαπίστωσε νόμιμη απαρτία, 
δεδομένου ότι σε σύνολο 33 μελών βρέθηκαν παρόντα 32 ήτοι: 

  
 

              ΠΑΡΟΝΤΕΣ               ΑΠΟΝΤΕΣ 

1. Μεσσαλάς Δημήτριος – Πρόεδρος Δημοτικού 

Συμβουλίου 

1. Βαρελάς Ιωάννης – Αντιπρόεδρος 

Δημοτικού Συμβουλίου 

2. Ανδριόλας Γεώργιος  

3. Σκαρτσιάρης Ανδρέας  

4. Αγγελακοπούλου Ανδριάνα  
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5. Γεωργόπουλος Σωτήριος  

6. Κόλβερη Ιωάννα  

7. Αθανασόπουλος Παντελεήμων  

8. Βλαχαντώνης Νικόλαος  

9. Λιατσής Δημήτριος  

10. Μπέλτσος Διονύσιος  

11. Γεράνιος Κων/νος   

12. Ζουμπάκης Αυγερινός  

13. Τσίμπρης Νικόλαος  

14. Λουμιώτης Νικόλαος  

15.Γκατζόπουλος Αθανάσιος  

16. Εξαρχόπουλος Παναγιώτης  

17. Σεϊντής Βασίλειος  

18. Κανελλόπουλος Θεόδωρος  

19. Ασημακόπουλος Αναστάσιος  

20. Σταθόπουλος Παναγιώτης  

21. Αντωνακόπουλος Παναγιώτης – 

Επικεφαλής της παράταξης «Ανα.Σ.Α» 

 

22. Παναγόπουλος Βασίλειος  

23. Καράμπελας Αντώνιος – Επικεφαλής της  

παράταξης «Πύργος –Έργο Πολιτών» 

 

24. Παναγόπουλος Ιωάννης  

25. Δημουλιάς Λεωνίδας  

26. Αργυρόπουλος Ιωάννης του Γεωργίου – 

Επικεφαλής της παράταξης «Όραμα 

Δημιουργίας» 

 

27. Αργυρόπουλος Ιωάννης του Παναγιώτη - 

Γραμματέας Δημοτικού Συμβουλίου   

 

28. Κόρδας Θεόδωρος   

29. Καλάκου Θεοδώρα - Επικεφαλής της 

παράταξης «Ανοιχτή Συμπολιτεία 

Ριζοσπαστική Κίνηση Πολιτών» 

 

30. Αθανάσουλας Χρήστος  

31.  Μιχαλακόπουλος Χαράλαμπος -

Επικεφαλής της παράταξης «Αναγένεσις στο 

Δήμο Πύργου») 

 

32. Γιάνναρος Χρήστος - Επικεφαλής της 

παράταξης «Λαϊκή Συσπείρωση Δήμου 

Πύργου) 

 

 

 
  Επίσης για το συγκεκριμένο θέμα με την αριθ. αριθμ. πρωτ. 5365/24-2-2016 

έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του Δ.Σ προσκλήθηκαν στη συνεδρίαση και οι 
Πρόεδροι των Κοινοτήτων: 
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ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΑΠΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕΔΡΟΙ 

Αλεξανδρόπουλος Δημήτριος – 

Πρόεδρος Τ.Κ. Αγ. Γεωργίου 

Κριτσάρη Θεοδώρα – Πρόεδρος Δ.Κ. 

Πύργου 

Μπούρας Γεώργιος -  Πρόεδρος Τ.Κ. 

Λασταιΐκων 

Γαλανόπουλος Χρήστος – Πρόεδρος Τ.Κ. 

Αμπελώνα 

Φελερής Γεώργιος – Πρόεδρος Τ.Κ. 
Παλαιοβαρβάσαινας 

Τσόπελας Αθανάσιος – Πρόεδρος Τ.Κ. 
Βαρβάσαινας 

Τζίφας Θεόδωρος – Εκπρόσωπος Τ.Κ. 
Αγ. Αποστόλων 

Μπαμπίλης Κων/νος – Πρόεδρος Τ.Κ. 
Ελαιώνα 

Δημητρουλόπουλος Δημήτριος – 
Πρόεδρος Τ.Κ. Βροχίτσας 

Δημητρακόπουλος Ευστάθιος – Πρόεδρος 
Τ.Κ. Κολιρίου  

Παπαδόπουλος Διονύσιος – Πρόεδρος 

Τ.Κ. Κατσαρού 

Κατσώλης Παναγιώτης – Πρόεδρος Τ.Κ. 

Σαλμώνης 

Κανελλόπουλος  Γρηγόριος – 

Εκπρόσωπος Τ.Κ. Κορυφής 

Χρονόπουλος Διονύσιος – Εκπρόσωπος 

Τ.Κ. Σκαφιδιάς 

Παπαδόπουλος Αυγερινός – 

Εκπρόσωπος Τ.Κ. Αγ. Άννας 

Βαρώτσος Δημήτριος – Πρόεδρος Τ.Κ. 

Αλφειούσας 

Αναστασόπουλος Νικόλαος – Πρόεδρος 
Τ.Κ. Γουμέρου 

Κατσιγιάννης Χρήστος – Πρόεδρος Τ.Κ. 
Αλποχωρίου   

Κανελλόπουλος Γρηγόριος – 
Εκπρόσωπος Τ.Κ. Καρυάς 

Παπουτσής Αθανάσιος – Πρόεδρος Τ.Κ. 
Βουνάργου 

Μητρόπουλος Δημήτριος – Πρόεδρος 
Τ.Κ. Κουτσοχέρας 

Μπαμπαλης Νικόλαος – Πρόεδρος Τ.Κ. 
Ξυλοκέρας 

Μπαρτζάκος Επαμεινώνδας – Πρόεδρος 
Τ.Κ. Λαντζοϊου 

Ρωμαίος Διονύσιος – Πρόεδρος Τ.Κ. 
Πρασίνου 

Καλαντζής Γεώργιος – Πρόεδρος Τ.Κ. 

Μουζακίου 

Σιλαϊδόπουλος Νικόλαος – Εκπρόσωπος 

Τ.Κ. Φοναϊτίκων 

Σταυρόπουλος Ελευθέριος – 

Εκπρόσωπος Τ.Κ. Σοπίου 

Ξουλεής  Λαμπρινός – Πρόεδρος Τ.Κ. 

Χειμαδιού 

Τσατσαμπάς Γεώργιος – Πρόεδρος Τ.Κ. 

Καράτουλα 

Κωνσταντόπουλος Νικόλαος – Εκπρόσωπος 

Τ.Κ. Αρβανίτη 

Γκάτσης Σπυρίδων  - Πρόεδρος Τ.Κ. 
Κλινδιάς 

Τσαπαρδώνης Παναγιώτης – Εκπρόσωπος 
Τ.Κ. Χαριάς 

Μπάντος Νικόλαος – Πρόεδρος Τ.Κ. 
Λανθίου 

Οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και νόμιμα 
κλήθηκαν 

Λιαρομάτης Κων/νος – Πρόεδρος Τ.Κ. 
Μαγούλας 

 

Μπλόσκας Γεώργιος – Πρόεδρος Τ.Κ. 

Πεύκης 

 

Παπαδόπουλος Λύσανδρος – Πρόεδρος 

Τ.Κ.  Ώλενης 

 

 

  Στη συνεδρίαση για την τήρηση των πρακτικών παρίστατο η υπάλληλος του 
Δήμου Π. Λιβέρη.                                                        

---------------------------------- 
   
   Ακολούθως ο Πρόεδρος εξέθεσε τα εξής: [Το Δημοτικό Συμβούλιο συνήλθε σε 
κατεπείγουσα συνεδρίαση σύμφωνα με το άρθρο 67 παρ.2 και 5 του Ν.3852/2010 
και κατόπιν της υπ’ αριθμόν 12ΔΣ/22-2-2016 αίτησης των Δημοτικών Συμβούλων 
της μειοψηφίας με θέμα : Επανεξέταση της σύμφωνης γνώμης του 
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Δημοτικού Συμβουλίου για την υποβολή προτάσεων έργων – 
παρεμβάσεων του υποπρογράμματος 1 «Υποδομές αποκατάστασης 

πυρόπληκτων περιοχών» του ΕΑΠ «Ολοκληρωμένη παρέμβαση στις 
πυρόπληκτες περιοχές της ΠΔΕ – Ηλείας», σύμφωνα με την αριθμ. 

291272/2650/4-11-2015 ανοικτή πρόσκληση της ΠΔ, κατόπιν της από 
22-2-2016 αίτησης δώδεκα δημοτικών Συμβούλων. Ζητείται η έγκριση του 
κατεπείγοντος του θέματος διότι, όπως και στην πρόσκληση της συνεδρίασης 
αναφέρεται η καταληκτική ημερομηνία για την υποβολή προτάσεων είναι η 29η 
Φεβρουαρίου 2016. 
 
   Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα το ενέκρινε. 

     
   Εν συνεχεία ο Πρόεδρος του Δ.Σ. σύμφωνα με το άρθρο 4 παρ. ε ΄ του 
κανονισμού λειτουργίας του Δημοτικού Συμβουλίου, παραχώρησε το λόγο στο 

Δημοτικό Σύμβουλο κ. Ιωάννη Παναγόπουλο προκειμένου να εισηγηθεί το 
θέμα εκ μέρους του συνόλου των μελών των παρατάξεων της μειοψηφίας που 

προσυπόγραψαν την αίτηση για τη σύγκληση του Δημοτικού Συμβουλίου. 
Ο κ. Ι. Παναγόπουλος, ανέφερε τα εξής: «Από το 1994 σαν Πρόεδρος ενός χωριού 

και το 1998 εκλέχθηκα Δήμαρχος στο Δήμο Ωλένης. Σε ένα δήμο με 16 χωριά, συμβαίνει 
κάτι να διακόψω; Με 16 χωριά με ιδιαιτερότητες και με έντονη τοπικιστικές τάσεις. Κύριε 
Δήμαρχε πιστεύω ότι για να γίνει ομογενοποίηση κάποιων πραγμάτων, μάλλον να 
μπορέσει να ομογενοποιηθεί ένας δήμος πρέπει όλοι, αν όχι να είναι ίσοι να αισθάνονται 
ότι έχουνε τη δυνατότητα να γίνουν κάποια στιγμή ίσοι ή να ακουστεί κάποια στιγμή η 
φωνή τους. Προσπάθησα τότε να έχει το κάθε χωριό, να γίνει στο κάθε χωριό αυτό που 
πρότειναν τα τοπικά συμβούλια και με κάποιες παρεμβάσεις προσπάθησαν να έχουνε μια 
ταυτότητα. Με το πιο απλό ξεκινώντας από τις αναπλάσεις να έχουν τα ίδια χαρακτηριστικά 
σε όλα τα χωριά. Πιστεύω ότι είναι βασικό όταν ερχόμαστε σε αυτή την αίθουσα να 
αισθάνεται ο φίλος μου ο Μπλόσκας, ότι μπορεί να μιλήσει και ότι μπορεί κάποια στιγμή να 
ακουστεί η φωνή του, Πρόεδρος Τοπικού Συμβουλίου ένας από τα μικρότερα. Ξεκινάω έτσι 
γιατί βλέπω μια, λόγω της διαδικασίας, βλέπω μια ένταση να υπάρχει που δεν συμβάλει 
στο τι θέλουμε να κάνουμε. Υπάρχουνε 4 δήμοι οι οποίοι και οι 4 έχουνε κηρυχτεί 
πυρόπληκτοι. Ολοκληρωτικά ο Δήμος Ωλένης, ολοκληρωτικά σε μεγάλο βαθμό αν όχι 
ολοκληρωτικά κρατάω μια επιφύλαξη ο Δήμος Ιάρδανου, ο Δήμος Πύργου 6 δημοτικά 
διαμερίσματα από την δημοτική ενότητα και ο Δήμος Βώλακα μόνο η Αλφειούσα. Δεν είναι 
στην προκήρυξη η Αλφειούσα; Αν δεν είναι μέσα στις κοινότητες που αναφέρεται στην 
προκήρυξη η Αλφειούσα δεν είναι. Ωραία αν είναι η Αλφειούσα, μην μπαίνουμε όμως τόσο 
πολύ σε τέτοια πράγματα τυπικά. Υπάρχει μια πρόταση από μια προκήρυξη η οποία έχει 
δημοσιευτεί. Δήμαρχε εγώ θα είμαι όσο πιο σύντομος μπορώ. Εγώ βάζω την Αλφειούσα 
μέσα και ας μην είναι. Υπάρχει ένα ποσό 3.000.000 το οποίο μπορεί να μοιραστεί στους 
δήμους και στους 4 να αποκαταστήσουνε τις όποιες πληγές έχουν από τις φωτιές του 
2007. Ευχαριστώ καταρχάς όλους τους εκπροσώπους και που τελευταία στιγμή μου 
είπανε να κάνω την εισήγηση σαν τον πιο πυρόπληκτο δήμο, εκπρόσωπος του πιο 
πυρόπληκτου δήμου και να πω το εξής. 3.000.000, δεν μπορούμε να κάνουμε μια πολιτική 
συμφωνία και να πούμε τι πρέπει να πάρει ο καθένας; Και να πάμε μετά με τα χαρτιά του ο 
καθένας ώριμα, τις ώριμες μελέτες και αν υπάρχουν και κάποιες που θέλουν ωρίμανση η 
ενημέρωση που έχω εγώ είναι μπορούν να περιμένουν οι υπηρεσίες της Περιφέρειας 
Δυτικής Ελλάδας συν του ότι αύριο την Παρασκευή υπάρχει μία σύσκεψη στη Νομαρχία 
που αν και εμείς πιέσουμε μπορεί να δοθεί η παράταση σε αυτό το χρονοδιάγραμμα. Αν 
και εμείς πιέσουμε κάποιοι Δήμαρχοι που βιάζονται αυτή τη στιγμή να καταθέσουν μελέτες, 
μάλλον να προχωρήσουν να κλείσει το πρόγραμμα δεν είναι και τελικά από τους πλέον 
πυρόπληκτους. Μπήκανε πως μπήκανε και τώρα θέλουν να διαφεντεύουν και τα πάντα. 
Δεν είναι και από τους πλέον πυρόπληκτους αυτοί που φωνάζουν, δεν είδα την Ζαχάρω 
να φωνάζει ή τον Μπαλιούκο, άλλους είδα στον κάμπο. Τι; Τι μπορεί να πάρει ο καθένας; 
Εγώ θα ξεκινήσω από αυτό που λέτε σεις ότι δεν είναι μέσα. Ας μπει η κοινότητα της 
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Αλφειούσας να βρούμε ένα ώριμο έργο στην κοινότητα Αλφειούσας και να μπει και να γίνει 
μια μελέτη και να πάμε να την ωριμάσουμε, ας τρέξουν οι υπηρεσίες 10-20 ημέρες και ας 
πάμε να την ωριμάσουμε. Γιατί; Ας ξεκινήσουμε από το πιο απλό. Ο Δήμος Πύργου, ναι 
υπάρχουν ώριμα έργα; Ας ακούσουμε την πρόταση της δημοτικής αρχής αν υπάρχουν 
ώριμα έργα ειδάλλως ο Βασίλης λέει υπάρχουνε ώριμα έργα χωρίς το ΦΠΑ, 1.780.000 αν 
τα έχω βάλει καλά Βασίλη. Ας μπει. Υπάρχουν στο Δήμο Ιάρδανου 850.000 με το ΦΠΑ 
νομίζω, 700.000. 
Μπορεί να βρεθεί μία μελέτη που να καλύψει μία απλή, εσωτερικής οδοποιίας να καλύψει 
όλα τα χωριά να είναι και μάγκας ο Δήμαρχος; Και να κλείσουμε το Δήμο Ωλένης να πω ότι 
εμείς έχουμε ένα εκατό ώριμες μελέτες περιβαλλοντικά με όλα και μια εκκρεμότητα των 
300-350.000 που σε 10 μέρες εσωτερική οδοποιία σε όλα τα δημοτικά διαμερίσματα, που 
σε 20 μέρες αν το τρέξουμε να τρέξουν οι υπηρεσίες μπορεί να εξασφαλίσουν 
αδειοδοτήσεις. Ποιος δεν θα είναι ευχαριστημένος σε αυτή την αίθουσα; Και γιατί να 
τσακώνομαι εγώ με τον Δήμαρχο να ψάχνω να τον βρω; Γιατί να τσακώνομαι, να φωνάζω 
με τον Πρόεδρο; Εγώ προτείνω μία λύση που θα μας απομπλέξει όλους θα βάλει 
πραγματικές προτεραιότητες έργων να εκτελεστούν στα χωριά και θα έχουμε να πούμε ότι 
τελειώνοντας το πρόγραμμα Μολυβιάτη στην Ωλένη να είναι αυτά, στο Βώλακα έγιναν 
αυτά, στον Ιάρδανο αυτά, στον Καποδιστριακό Δήμο του πρώην, του Πύργου έγιναν αυτά. 
Πιστεύω ότι εκφράζω όλους, τη λογική όλων. Δεν θέλουμε, μπορεί κάποιοι, το χωριό να 
μην πάρει το μεγάλο κομμάτι, το δικό μου το χωριό, θα το πάρει το διπλανό. Ας κάνουμε 
ένα βηματάκι όλοι πίσω, ας πάμε σε μία κοινή πρόταση, περιμένω Δήμαρχε να πάρεις μια 
πρωτοβουλία όσον αφορά την αυριανή σύσκεψη και μετά να καλέσεις κάποιους 
ανθρώπους παρέα με τους υπηρεσιακούς παράγοντες, κάποιους που έχουν χειριστεί τα 
θέματα αυτά από τους πρώην δήμους να μπορέσουν να σε βοηθήσουν και παρέα με τους 
συνεργάτες σου να καταλήξουμε και να έρθουμε πάλι εδώ στο Δημοτικό Συμβούλιο και να 
τα εγκρίνουμε όλα.  
Ένα έργο. 1.900.000 € λέει ο κ. Παναγόπουλος Βασίλης. Και υπάρχει, είναι η οδοποιία στο 
Δήμο Ιάρδανου η οποία ήταν και στην πρότασή σας, ήταν και στην πρότασή σας και για το 
Δήμο Ωλένης εμείς προτείνουμε. Υπάρχουν .700.000. Kαι εγώ λέω και για το Δήμο Ωλένης 
επειδή και τα παιδιά ενδιαφέρονται κάτω περιβαλλοντικά έχουν εξασφαλίσει για το έργο 
Καράτουλα-Ώλενα που έχει μελέτη, υπάρχουν, αυτό που έχετε στην πρότασή σας 420 
χωρίς το ΦΠΑ. Υπάρχουνε με περιβαλλοντικές απαλλαγές αποχετεύσεις Λάνθι-
Καράτουλα-Κλεινδιά-Μουζάκι η έγκριση των περιβαλλοντικών απαλλαγών να σας τη 
δώσω κιόλας ναι με τις περιβαλλοντικές απαλλαγές τους εδώ και υπάρχει και μια μελέτη 
που αναφέρεται και στα 16 χωριά του Δήμου Ωλένης εσωτερική οδοποιία 500.000 ευρώ, 
αναφέρεται και στα 16 χωριά και σε όλους τους οικισμούς που μιλάει για ασφαλτοστρώσεις 
σε κατεστραμμένους τσιμεντόδρομους. Είναι 420 και αυτοί χωρίς το ΦΠΑ. Αν κάνετε μια 
πρόσθεση όλων αυτών είναι στα δυο εννιακόσια με 3.000.000 κάπου εκεί βγαίνει και 
σύμφωνα με αυτά που μας είπε και ο κ. Γεωργιόπουλος στην προηγούμενη συνεδρίαση οι 
προτάσεις μας μπορούν να είναι παραπάνω από 3.000.000 γιατί με τις προβλεπόμενες 
εκπτώσεις και με το ρυθμό που υπάρχουν οι εκπτώσεις σε όλα τα έργα που 
δημοπρατούνται αυτή τη στιγμή είναι πάνω από 40%. Αυτά τα έργα με 30 και με κάτω από 
30 με 25-30% εκπτώσεις βγαίνουν να εκτελεστούν όλα». 
 
   Στο σημείο αυτό, και μετά από έντονη φραστική αντιπαράθεση  που μεταξύ του 
Δημάρχου και των επικεφαλής των παρατάξεων της μειοψηφίας, αποχώρησαν από τη 
συνεδρίαση οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.:  
Π. Αντωνακόπουλος, Β. Παναγόπουλος, Α. Καράμπελας, Ι. Παναγόπουλος, Λ. Δημουλιάς, 
Θ. Καλάκου, Χ. Αθανάσουλας. 
 

 Κατόπιν ο Πρόεδρος παραχώρησε το λόγο στο Δημοτικό Σύμβουλο κο Γ. 

Ανδριόλα, από πλευράς της πλειοψηφίας να τοποθετηθεί επί του θέματος, ο 
οποίος μεταξύ άλλων ανέφερε: 
«Ειλικρινά είναι από αυτές τις περιπτώσεις που ο λαός μπορεί να το περιγράψει με 
διάφορες εκφράσεις. Υπάρχει έκφραση «το γαρ πολύ της θλίψεως γεννά παραφροσύνη», 
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υπάρχει έκφραση «περσινά ξινά σταφύλια» Υπάρχει έκφραση «από που να αρχίσω και 
που να τελειώσω»  Με όλα αυτά που ακούστηκαν. Ωστόσο όμως υπάρχει και άλλη μια που 
λέει, «τα γραπτά μένουν». Εγώ θα μιλήσω με χαρτιά. Και μέσα από τα χαρτιά θα εκφράσω 
και πολιτική άποψη η οποία θα αποδεικνύει ότι η απόφαση που πήρε το Δημοτικό 
Συμβούλιο προχθές, με βάση τα δεδομένα που έχουμε μέχρι και σήμερα, είναι ορθή, είναι 
σωστή και δεν υπάρχει κανένα, όχι περιθώριο, όχι ψήγμα, δεν υπάρχει λάθος πουθενά. Η 
μόνη απόφαση η οποία μπορεί να υποστηριχθεί,  είναι η προηγούμενη απόφαση που 
πήρε το Δημοτικό Συμβούλιο. Ο Δήμος Πύργου και οι άλλοι δήμοι που συνενώθηκαν και 
έφτιαξαν τον Καλλικρατικό Δήμο Πύργου δεν κάηκαν ούτε το 2015 ούτε το 2016. Κάηκαν 
το 2007. Άρα λοιπόν όλοι αυτοί που κόπτονται πρέπει να δούμε τι έχει γίνει από το 2007 
και εάν μπορούσε να διορθωθεί και τι να γίνει τώρα. Θέλω να πω λοιπόν και να πω και 
στον φίλο μου το Γιάννη ο οποίος εγώ αναγνωρίζω ότι έχει τη μικρότερη δυνατή ευθύνη σε 
σχέση με όλους τους άλλους συνυπογράφοντες και με εξαίρεση την παράταξη της κας  
Καλάκου και τη παράταξης του κ. Γιάνναρου, οι οποίοι θεωρώ ότι υπέγραψαν, χωρίς να 
έχουν φροντίσει όμως να έχουν αντίστοιχη ενημέρωση και πρέπει να προσέχουμε πού 
βάζουμε την υπογραφή μας. Θέλω να πω λοιπόν στο φίλο μου το Γιάννη, ότι στις 14-4-
2014 και όντας ανεξάρτητος πια δημοτικός σύμβουλος, ήσουν Γιάννη στην απόφαση του 
Δημοτικού Συμβουλίου, όπου τότε αποφάσισαν και πρότειναν 4 έργα. Τέσσερα έργα 
πρότειναν τότε. Όλοι αυτοί που λένε ότι θέλουμε περισσότερα έργα, θέλουμε παραπάνω 
έργα, τότε πρότειναν τέσσερα έργα. Πρότειναν, είναι η 159/14 απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου. Πρότειναν αγροτική οδός Καράτουλα - Ώλενας με προϋπολογισμό 450.000€. 
Αγροτική οδοποιία, Βούναργο-Κατσαρού-Φοναΐτικα-Άγιοι Απόστολοι, 800.000€. Αυτά 
πρότειναν. Που διαμαρτύρονται και οι άλλοι Πρόεδροι. Αποχέτευση ακαθάρτων και 
εγκατάσταση επεξεργασίας λυμάτων στην Κουτσοχέρα 750.000€. για ένα χωριό, η 
Κουτσοχέρα το πρόβλημα είναι ότι δεν έχει βιολογικό καθαρισμό. Και αποχέτευση 
ακαθάρτων και επεξεργασία εγκατάσταση επεξεργασία λυμάτων Χειμαδιού –Σοπίου, 
1.000.000. Σύνολο, 3.000.000. Δηλαδή και τότε επέμεναν στα 3.000.000 που είναι το όριο, 
που έχουμε και εμείς τώρα. Δεν πήγαν ούτε στα πέντε, ούτε στα επτά ούτε στα δώδεκα. 
Ακόμα και σε αυτά τα οποία κατατέθηκαν 14-4-2014, δηλαδή ούτε ένα μήνα πριν τις 
εκλογές, ενώ η διαδικασία είχε ανοίξει από τις αρχές του 2012 στα οποία εγώ δέχομαι ότι ο 
κ. Αργυρόπουλος κάποια από αυτά μπορεί να μην τα γνωρίζει και εγώ ήμουν στο 
προηγούμενο Δημοτικό Συμβούλιο και δεν τα γνώριζα και κάθισα από προχθές και άρχισα 
να ψάχνω να δω τι γίνεται. Από τότε λοιπόν ενώ είχε ξεκινήσει από το 2012 και τότε είχαν 
αναφερθεί 14 έργα προϋπολογισμού 12.000.000 επειδή οι διαδικασίες δεν είναι όπως 
παλιά που λέμε βάζουμε εφημερίδες μέσα στις μελέτες και προχωράμε, κατέληξε μετά από 
δυο χρόνια, για να καταλάβετε και πόσο δύσκολες είναι οι διαδικασίες ωρίμανσης μελετών, 
δεν είναι αυτό που λέμε να μαζευτούμε να κάνουμε μια μελέτη πια. Υπάρχουν 
αξιολογήσεις. Από αυτές τις δώδεκα, κατέληξε μετά από δυο χρόνια και ότι είναι έτοιμες οι 
τέσσερις για να πάνε για χρηματοδότηση. Από αυτές τις τέσσερις που είπα λοιπόν, ήρθε η 
απάντηση, σας δίνω το σχετικό, ήρθε η απάντηση της Περιφέρειας, η οποία λέει. Θα μου 
επιτρέψετε επειδή είναι πολλά τα στοιχεία να πω… απαντάνε την ίδια στιγμή, άμεσα 
απάντησε η Περιφέρεια. Τον Απρίλιο του 14 με του που τους είπανε ότι έχουμε αυτά τα 
τέσσερα έργα, τους απαντάει και τους λέει: «Κύριοι σε συνέχεια κλπ, με τις προτάσεις των 
τεσσάρων έργων που μας υποβάλλατε κλπ, σας ενημερώνουμε ότι καταγράφησαν οι 
παρακάτω παρατηρήσεις. Οι προτάσεις με τίτλο, 1. Αγροτική οδοποιία Ωλένης, αγροτική 
οδός Καράτουλα- Ώλενα είναι συγκεκριμένο,(παρεμβαίνει κάποιος ομιλητής εκτός 
μικροφώνου και δεν ακούγεται ευκρινώς). 2. Αγροτική οδοποιία Βούναργου- Κατσαρού-
Φωναΐτικα- Άγιοι Απόστολοι, είναι ώριμες προς ένταξη. Όμως δεν έχει προσκομιστεί η 
απόφαση με την σύμφωνη γνώμη του Δημοτικού Συμβουλίου, σαν αυτή που πήραμε.2. Οι 
προτάσεις με τίτλο. Αποχέτευση ακαθάρτων και βιολογικός Κουτσοχέρας και αποχέτευσης 
ακαθάρτων και βιολογικός Χειμαδιού - Σόπι, δεν είναι ώριμες προς ένταξη, αφού δεν 
διασφαλίζεται η λειτουργικότητα των έργων. Αυτό όπου και αν μιλήστε πάει να πει ότι 
τέτοιου είδους έργα, εάν δεν υπάρξει κάποια διαφοροποίηση από τη στάση της 
Περιφέρειας, δεν μπορούν να χρηματοδοτηθούν. Πάμε τώρα να δούμε τι γίνεται. Δυστυχώς 
κάποιοι από την προηγούμενη δημοτική αρχή οι οποίοι δεν είναι παρόντες εκτός του ότι 
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τους άρεσαν οι αναθέσεις μελετών οι οποίες όμως αποδείχθηκαν ότι είναι αμφιβόλου 
αναγκαιότητας και χρησιμότητας, είχαν μια εμμονική συμπεριφορά που μάλλον πηγάζει 
από την προσπάθεια εξυπηρέτησης φίλων, γνωστών και κολλητών. Σε αυτούς μέσα γιατί 
θέλω να είμαι συγκεκριμένος δεν συμπεριλαμβάνεται ο κ. Αργυρόπουλος. Και για να 
καταλάβετε τι εννοώ, είναι ένα έγγραφο το οποίο θα το παρουσιάσω τώρα που δεν το ξέρει 
ούτε και ο κ. Δήμαρχος και είναι ένα έγγραφο το οποίο βρίσκεται ψάχνοντας τα αρχεία του 
δήμου. Διότι ήδη εγώ από προχθές προσπαθώ να συγκεντρώσω να βρούμε, μελέτες οι 
οποίες υπάρχουν. Γιατί είδα εδώ τον κ. Παναγόπουλο να μιλάει για μελέτες ώριμες και 
τους δυο που έχουν το ίδιο επώνυμο, αλλά εμείς αυτές τις μελέτες ώριμες δεν τις έχουμε. 
Εγώ, οι μελέτες που ψάξαμε και βρήκαμε χθες, είναι μελέτες του 6 και του 7 που μέχρι και 
το ΦΠΑ είναι στο 19%. Από τότε έχουν να δουν αν έχουν αναθεωρηθεί άρθρα, αν έχουν 
αλλάξει, διατάξεις του νόμου και τι νομοθεσία χρειάζεται. Εδώ μας είπαν ότι είναι ώριμες. 
Μακάρι να μας τις φέρουν κάποια στιγμή. Πάμε τώρα, για αυτό που είπα το εμμονικό. Τον 
Αύγουστο του 2013 για να καταλάβετε γιατί φτάσαμε σε αυτό το σημείο που φτάσαμε. Διότι 
παραλάβαμε την μπάλα μέσα στα δίκτυα και η μπάλα είχε σπάσει. Μας σπάσανε τη μπάλα, 
τη σκάσανε. Και μετά μας λένε πάρτε την μπάλα να παίξετε. Τον Αύγουστο του 2013 με 
εμπιστευτικό του έγγραφο, ο Υπουργός Εσωτερικών ζήτησε και από τον Δήμο Πύργου, 
μέσω της ΚΕΔΕ με εμπιστευτικό έγγραφο, ένα έργο να του προτείνουν άμεσα, ένα 
αναπτυξιακό έργο στα πλαίσια που θέλουν να κάνουν απορρόφηση ευρωπαϊκών 
κονδυλίων. Φαντάσου Γιάννη να παρεμβαίνει ο Υπουργός Εσωτερικών με έγγραφό του 
στην ΚΕΔΕ και λέει από τους δήμους ένα έργο αναπτυξιακό. Ξέρετε ποιο αναπτυξιακό 
έργο πρότεινε ο Δήμος Πύργου; 3.850.000€ για να φτιάξουμε αποχέτευση στα Λαστέικα. 
Αυτό ήταν το πρόβλημα του δήμου. Ο Υπουργός τους ζήτησε ένα έργο ώριμο εννοείται 
σου ζήτησε να έχεις ένα έργο για να το προχωρήσεις. Εσύ ήσουν προετοιμασμένος ή αυτό 
το οποίο ήθελες, ήταν ποιο; Την αποχέτευση στα Λαστέικα. Δεν έχουμε άλλο πρόβλημα, 
ούτε καν στο Λάπατο που πλημμυρίζει και έχουμε τα προβλήματα κλπ, και το ξέρουμε και 
ήταν η απευθείας ανάθεση του Θραψανιώτη, είχαν δαπανηθεί ένα οκτακόσια, για να 
φτιάξουμε ένα μεγάλο βόθρο ουσιαστικά γιατί αυτό φτιάξαμε εκεί, όταν δεν υπάρχει πού να 
καταλήγει και ήρθαμε και ζητήσαμε τα Λαστέικα. Αυτή η εμμονή με τα Λαστέικα, και εγώ 
θέλω να γίνουν και μακάρι να γίνουν. Αλλά το θέμα είναι πια δεν έχουμε αντιληφθεί σε τι 
περίοδο είμαστε και τι γίνεται. Πάμε τώρα να δούμε τι ισχύει σε σχέση με τα 3.000.000. Τα 
3.000.000 είναι διαθέσιμα προς απορρόφηση για το Δήμο Πύργου από το πρώην ταμείο 
Μολυβιάτη. Το πρώην ταμείο Μολυβιάτη δεν είναι όπως ήταν ο ΘΗΣΕΑΣ που ήταν παλιά 
που μπορούσαν με απλές μελέτες και τεχνικές περιγραφές να αποδοθούν χρήματα. 
Επειδή τα χρήματα αυτά είναι για συγκεκριμένο σκοπό και το θυμάστε όλοι ότι κάποια 
στιγμή τα είχαν πάρει τα πήγαν αλλού, στο τέλος πάλι επανήλθαν, υπάρχει μια διαδικασία 
αξιολόγησης που παίρνουν πόντους ποιο είναι το έργο το οποίο θα προκριθεί. Πάμε τώρα 
να δούμε εάν αυτά τα 3.000.000€ που ζητάμε τώρα να δούμε το ένα διακόσια που είναι 
έτοιμο και ώριμο γιατί τώρα πια πρέπει να μιλάμε για ώριμο. Το τι θέλαμε να κάνουμε 
έπρεπε να το είχαμε προγραμματίσει από το 7 που καήκαμε Από το 12 που μας είπανε 
ελάτε να καταθέσετε προτάσεις και από το 14 που μας είπαν ότι από όλα αυτά που έχετε 
πει τα 2 είναι και θα δούμε τι είναι άμα θέλετε. Ποια είναι τα έργα που είχαμε πει. Σου λέει, 
θα τα πούμε όλα, όλα μπορούμε να τα πούμε. Όλα. Το θέμα όμως είναι τι μπορείς να 
κάνεις. Μέχρι και απόφαση υπουργού υπάρχει για το τι έργα γίνονται με αριθμό ΑΔΑ δεν 
είναι τόσο απλά, δεν μπορεί να κάνει ο καθένας ό τι θέλει. 
Η  ημιμάθεια, είναι χειρότερη της αμάθειας και δυστυχώς για αυτό δημιουργούνται αυτές οι 
εντυπώσεις. Συνεχίζω και λέω. Μέχρι 29-2 είναι παράταση προθεσμίας υποβολής 
προτάσεων έργων στο υποπρόγραμμα 1 του ταμείου Μολυβιάτη. Εδώ είναι και το επίσημο 
έγγραφο. Το ταμείο Μολυβιάτη, θα έχει και άλλους άξονες. Εμείς τα 3.000.000 δεν τα 
έχουμε μόνο για τον άξονα τον πρώτο. Το έχουμε συνολικά για το ταμείο Μολυβιάτη. Αυτό 
σε συνάντηση που είχα χθες με το διευθυντή προγραμματισμού της υπηρεσίας μας, ο 
οποίος επικοινώνησε με τον προϊστάμενο της Διεύθυνσης Προγραμματισμού της 
Περιφέρειας του το επιβεβαίωσε. Ο δεύτερος άξονας που θα αφορά, αναπλάσεις, 
αναμορφώσεις κλπ, θα ανοίξει, είναι πολύ πιθανό, μέσα στον επόμενο μήνα. Όπου εκεί 
μπορούμε να απορροφήσουμε το υπόλοιπο ένα επτακόσια πενήντα. Είναι καινούργιες 
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μελέτες. Ταυτόχρονα, επειδή τα έργα αυτά τα χρήματα για τα έργα αυτά είναι συγκεκριμένα 
δεν μπορούν να διατεθούν για αλλού, είναι πάγια τακτική ότι θα γίνει αναμόχλευση πάλι 
αυτών των ποσών. Δηλαδή για τον άξονα 1 μπορεί να δοθεί και νέα παράταση, ή στο 
τέλος ανάλογα με τα ποσά που έχουν απορροφηθεί να δοθεί πάλι νέα παράταση. Το  θέμα 
δεν είναι τι θέλουμε. Και εγώ θα ήθελα να γίνει αγροτική οδοποιία παντού ή να γίνουν έργα 
παντού. Το θέμα είναι τι έχουμε αυτή τη στιγμή, ποια είναι τα δεδομένα τα οποία έχουμε και 
αν μπορούμε να μιλάμε σωστά. Για αυτό είπα, ότι η απόφαση η οποία πάρθηκε, μέχρι και 
τα δεδομένα τα οποία έχουμε και σήμερα, είναι η μόνη εφικτή και η μόνη σωστή. Δεν 
υπάρχει κάτι άλλο. Άρα αυτό που λέμε ότι ζητάμε ένα διακόσια και το ένα επτακόσια θα 
μας το πάρουν, δεν ισχύει, εάν δουλέψουμε αν κινηθούμε σωστά, και αν έχουμε πια τα 
χρονικά περιθώρια δεν θα χαθούν. Οι μελέτες πια όμως το ξαναλέω, δεν είναι τόσο 
εύκολο..Υπάρχουν και θα τρέξουνε. Αφού είναι πολλά στα οποία πρέπει να απαντήσω; 
Αυτό είπα από πού να αρχίσεις και πού να τελειώσεις. Αυτό είναι το σχετικό έγγραφο. Άρα 
λοιπόν για να υπάρχει μια πραγματικότητα, ο Δήμος Πύργου μαζί με τα χωριά, κάηκε το 
2007, μέχρι σήμερα λοιπόν, για να καταλάβετε, ξεκίνησε μια διαδικασία, με όταν 
εκφράσαμε την άποψή μας σα δημοτικό συμβούλιο για 14 πράγματα που τα 14 πράγματα 
είναι συγκεκριμένα, μη νομίζετε ότι ήταν κάτι, ήταν. Αντιπλημμυρική προστασία στο 
Λάπατο. Δεν προχώρησε. Αντιπλημμυρική προστασία, συνδετήριος αγωγός ομβρίων οδού 
Πετροπούλου, ένα εκατόν εξήντα. Δεν προχώρησε. Εσωτερικό δίκτυο αποχέτευσης 
ακαθάρτων Λαστεΐκων και σύνδεση με πόλη, είναι αυτό το οποίο αναφέρθηκε και πριν, το 
οποίο, παρεμπιπτόντως, έτσι; Δεν το απεδέχθη τότε ο Υπουργός και για αυτό και δεν έγινε. 
Αποχέτευση ομβρίων υδάτων Καράτουλα 270.000.000€. Αποχέτευση ομβρίων υδάτων 
Κλεινδιά 16.000€, αποχέτευση ομβρίων υδάτων Μουζακίου 227.000€. Αποχέτευση 
ομβρίων υδάτων Λανθίου 67.500€. Αγροτική οδοποιία Ωλένης, αυτό που είπαμε. 
Καράτουλα-Ώλενα. Αποχέτευση ακαθάρτων και βιολογικός Κουτσοχέρας επτακόσιες τόσες 
χιλιάδες ευρώ. Αποχέτευση ακαθάρτων και βιολογικός Χειμαδιού-Σόπι 1.000.000. 
Αποχέτευση ακαθάρτων και βιολογικός Αρβανίτη- Λάνθι – Μαγούλα 2.000.000. 
Αποχέτευση ακαθάρτων και βιολογικός Καράτουλα-Ώλενα, άλλα 2000.000. Άλλη μια 
αγροτική οδοποιία Αλποχώρι-Κορυφή- Ξυλοκέρα-Πράσινο και η άλλη που είπαμε, όπου 
ήταν μέσα Κατσαρού-Φωναΐτικα- Άγιοι Απόστολοι. Άρα λοιπόν δεν ήταν ότι εμείς κάναμε 
κάποια επιλογή και είπαμε ότι εμείς δε θέλουμε αυτά ή θέλουμε να ακυρώσουμε το έργο, τα 
έργα που ήθελε η προηγούμενη δημοτική αρχή; Είναι αυτά τα οποία αυτή τη στιγμή μας 
είπαν, κύριοι μόνο αυτά μπορούν να προχωρήσουν. Αυτό μας απάντησαν. Είναι το 
έγγραφο που σας είπα πριν. Άκουσα εδώ και τον κ. Παναγόπουλο να λέει ότι υπάρχουν 
και άλλες μελέτες ώριμες. Εδώ είναι η κυρία Διονυσοπούλου πόσους φακέλους ανοίξαμε 
χθες, δεν υπάρχουν ώριμες μελέτες. Μέχρι και αυτά που βάζουν για τους Βιολογικούς, 
βάζανε μέσα το δίκτυο και ο βιολογικός ήταν μια copy page  προμελέτη. Προμελέτη είναι 
μια σελίδα, δύο. Δεν υπήρχε μελέτη οριστική για να μπορέσεις να την ωριμάσεις, για να, 
να. Κάποιοι έκαναν μελέτες, ανάθεσαν, πληρώσανε μελέτες οι οποίες φάνηκε ότι δεν 
μπορούσαν να προχωρήσουν. Και δεν ξέρουμε, είναι αυτό το οποίο θα ζητήσω εγώ 
διευκρίνιση μεθαύριο σε μια σύσκεψη αν αυτά τα οποία είναι οι βιολογικοί κλπ, μέσα από 
το ταμείο Μολυβιάτη μπορούν να χρηματοδοτηθούν. Η άποψη που έχει από τη Διεύθυνση 
Προγραμματισμού ο κ. Φιλιππόπουλος είναι ότι δεν μπορούν. Δεν θέλω να σας κουράσω 
άλλο και θα σταματήσω εδώ. Θέλω να σας πω ότι το να γίνουν μελέτες εξαρχής ή 
οτιδήποτε τώρα πια, είναι από πολύ δύσκολο έως σχεδόν αδύνατον. Γιατί ο δήμος πια δεν 
έχει τα οικονομικά μέσα να υποστηρίξει τέτοιες μελέτες. Αυτό το οποίο μπορούμε να 
κάνουμε είναι. Να συγκεντρώσουμε παλαιότερες μελέτες και μακάρι να μας τις φέρει και ο 
κ. Παναγόπουλος, τώρα εγώ θα τον παρακαλούσα αν ήταν εδώ να μας τις φέρει. Διότι εγώ 
δεν μπορώ να ξέρω ότι υπάρχουν, εάν κάποιος δεν μας τις δώσει. Ότι είχε κάποια 
παράδοση κάποιο αρχείο που να ήταν μελετών με αρχειοθέτηση μελετών ή οτιδήποτε. 
Ψαχτά πηγαίνουμε. Ψαχτά πηγαίνουμε και στα έγγραφα. Θα μου πείτε 20 μήνες, όχι 20 
μήνες, 10 χρόνια να ψάχνεις μπορείς να μην το βρεις αν δεν υπάρχει». 
 

  Κατόπιν των ανωτέρω ο Πρόεδρος κάλεσε το Σώμα ν’ αποφασίσει σχετικά. 
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Το Δημοτικό Συμβούλιο Πύργου 
 

Λαμβάνοντας υπόψη του: 
-Τις διατάξεις των άρθρων 65 και 67 του Ν.3852/2010 

-Την υπ’ αριθμόν 12ΔΣ/22-2-2016 αίτηση των δώδεκα (12) Δημοτικών 
Συμβούλων, για σύγκληση του Δημοτικού Συμβουλίου,  

- Τις τοποθετήσεις των Επικεφαλής, των Δημοτικών Συμβούλων και Προέδρων, 
την εισήγηση του κ. Ιωάννη Παναγόπουλου, μετά από εκτεταμένη διαλογική 

συζήτηση που αναλυτικά καταγράφεται στα πρακτικά της συνεδρίασης και τη 
διεξαγωγή ψηφοφορίας 
 

Α π ο φ α σ ί ζ ε ι  κατά πλειοψηφία 
 

   Απορρίπτει την αίτηση των δώδεκα (12) Δημοτικών Συμβούλων της 

μειοψηφίας για την επανεξέταση της σύμφωνης γνώμης του δημοτικού 
συμβουλίου σχετικά με την υποβολή προτάσεων έργων – παρεμβάσεων του 

υποπρογράμματος 1 «Υποδομές αποκατάστασης πυρόπληκτων περιοχών» του 
ΕΑΠ «Ολοκληρωμένη παρέμβαση στις πυρόπληκτες περιοχές της ΠΔΕ – 

Ηλείας», σύμφωνα με την αριθμ. 291272/2650/4-11-2015 ανοικτή πρόσκληση 
της ΠΕΔ και εμμένει στην υπ’ αριθμόν 74/2016 προηγούμενη απόφασή του. 

 
- Καταψήφισαν την πρόταση της μειοψηφίας: 

 οι Δημοτικοί Σύμβουλοι της παράταξης «Σύγχρονος Πύργος» κ.κ. Γ. 
Ανδριόλας, Α, Σκαρτσιάρης, Α. Αγγελακοπούλου, Σ. Γεωργόπουλος, Ι. 

Κόλβερη, Π. Αθανασόπουλος, Ν. Βλαχαντώνης, Δ. Λιατσής, Δ. Μπέλτσος, 
Κ. Γεράνιος, Α. Ζουμπάκης, Ν. Τσίμπρης, Ν. Λουμιώτης, Α. 

Γκατζόπουλος, Π.Εξαρχόπουλος, Β. Σεϊντής, Θ. Κανελλόπουλος, Α. 
Ασημακόπουλος, Π. Σαθόπουλος και Δ.Μεσσαλάς, οι οποίοι. 

 
- Υπερψήφισαν την πρόταση της μειοψηφίας: 

οι Δημοτικοί Σύμβουλοι: Ι. Αργυρόπουλος του Γεωργίου, Θ. Κόρδας, Ι. 
Αργυρόπουλος του Παναγιώτη, Χ. Μιχαλακόπουλος και Χ. Γιάνναρος 

και 
- Οι Πρόεδροι των Τοπικών Κοινοτήτων: Αγ. Γεωργίου, Αγ. Αποστόλων, 

Παλαιοβαρβάσινας, Μαγούλας, Βροχίτσας. 
 

 Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ. Π. Αντωνακόπουλος, Β. Παναγόπουλος, Α. 
Καράμπελας, Ι. Παναγόπουλος, Λ. Δημουλιάς, Θ. Καλάκου, Χ. 

Αθανάσουλας, είχαν αποχωρήσει από την συνεδρίαση.   

 

Η παρούσα απόφαση έλαβε αύξοντα αριθμό 79/2016. 
Για το σκοπό αυτό συντάχθηκε το παρόν πρακτικό που υπογράφεται ως 
ακολούθως: 
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                               ΤΑ ΜΕΛΗ                   Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

Ακριβές Απόσπασμα 

Εκ των πρακτικών του Δ.Σ. 

Πύργος  9 – 05 - 2016 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Δ.Σ. 

 

 

    ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΜΕΣΣΑΛΑΣ  


